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Motto:  

„ În perioada 
mandatului meu de 
consilier, voi lupta să 
pun în practică 
programul Partidului 
România Mare, care, 
aşa după cum se ştie, 
promovează cinstea, 

corectitudinea, 
respectarea cu stricteţe 
a legilor, grija 
permanentă faţă de 
banul public şi, nu în 
ultimul rând, 
apropierea de cetăţeni 
şi nevoile lor”. 

 
 
În temeiul art.52 alin.(4) din Legea administraţiei publice locale, cu modificările şi completările 
ulterioare, prezint următorul 

 
RAPORT DE ACTIVITATE 

pentru anul 2005 
Activitatea la  şedinţele Consiliului Local al Municipiului Arad. 
Prezent la toate şedinţele Consiliului Local, am participat la votul 
majorităţii hotărârilor adoptate. Nu voi enumera hotărârile cu caracter 
administrativ curent, ci doar câteva din cele care se înscriu în politica 
administrativă pe care mi-am asumat-o în acest mandat şi cu care am 
câştigat sprijinul public pentru a fi desemnat consilier local:  studiul 
de fezabilitate pentru reabilitarea centrului istoric vechi al oraşului, 
măsuri pentru reorganizarea instituţiilor de spectacole şi concerte de 
interes local,  reglementarea accesului unor utilaje  şi vehicule  
destinate transportului  de mărfuri cu masa autorizată  mai mare de 
3,5 tone, aprobarea unor documentaţii de urbanism de amploare 
(planuri urbanistice zonale pentru zonele industriale, studiu de 
fezabilitate pentru obiectivul „Transport urban în municipiul Arad”, 
numeroase planuri urbanistice de zonă şi de  detaliu pentru 
construcţia de locuinte individuale şi colective, complexe comerciale 
de mare amploare, supermarketuri şi hipermarketuri, contractarea 
împrumutului de la BERD pentru finanţarea unor lucrări publice, 
transmiterea  în folosinţă gratuită  a unui teren  în suprafaţă  de 
17.468 mp Clubului Sportiv Atletic Club Universitatea „Vasile 
Goldiş”Arad, studiu de fezabilitate pentru lucrări de modernizare şi 

Total 
întruniri 

Total 
participări 

25 25 



extindere a iluminatului public, aprobarea proiectului de fuziune între 
SC Gospodărirea Comunală Arad şi SC Salubritate SA, în dorinţa de 
a realiza o unificare a celor două servicii publice, pentru susţinerea 
lor reciprocă, aprobarea documentaţiei pentru reabilitarea unui bloc 
de locuinţe pe str.Frunzei, achiziţionat în vederea repartizării 
persoanelor evacuate din clădirile retrocedate, participarea Aradului 
ca partener la  proiectul „Reabilitarea oraşelor istorice, o şansă pentru 
dezvoltarea durabilă, cu finanţare prin UE, în cadrul programului 
INTERREG III B Cadses, aprobarea unor măsuri pentru realizarea 
obiectivului „Reabilitarea zonelor urbane care se confruntă cu 
deficienţe majore în sistemul de canalizare din municipiul Arad”. 
Activitatea  la şedinţele comisiilor de specialitate 30 30 

Fiind secretarul comisiei de urbanism, m-am străduit să fiu prezent la toate şedinţele comisiei şi 
să analizez cu responsabilitate  proiectele prezentate de executiv, precum  şi cele iniţiate de 
colegii consilieri. Prin votul meu  şi prin amendamentele formulate am contribuit la avizul 
favorabil al comisiei pentru majoritatea proiectelor depuse spre avizare. Totuşi, au existat şi 
situaţii în care m-am abţinut de la exprimarea unui vot favorabil sau am propus amânarea şi 
reluarea dezbaterii după revizuirea unora dintre proiecte (planuri urbanistice, studii de 
fezabilitate). Comisia 3, din care am făcut parte, este responsabilă pentru buna administrare a 
patrimoniului oraşului şi, în această privinţă, am speranţa că votul meu 
Reprezentarea capitalului municipiului Arad în Adunarea Generală a Acţionarilor. 
Ca membru în Adunarea  Generală a Acţionarilor la SC Salubritate SA Arad, am contribuit alături 
de colegii consilieri împreună cu care am fost desemnaţi să reprezentăm municipiul Arad la 
această societate comercială, să găsim soluţii de revigorare a societăţii. În acest an,  s-au încheiat 
contracte de prestări servicii de salubritate  cu comunele Vladimirescu, Bocsig, Şofronea, Macea, 
Buteni şi cu agenţi economici din zonele industriale ale oraşului, s-au  achiziţionat autospeciale şi 
containere în leasing, din sume  realizate în urma vânzării  unor mijloace fixe aflate în conservare.

 



 


